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Από το υπ’ αριθ. 27/99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 535/99                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή λήψης απόφασης επί του 5ου θέματος 
«Ανάκληση ή μη τη άδειας ίδρυσης & λειτουργίας 
και σφράγιση ή μη καταστήματος υγειονομικού 
ενδιαφέροντος του Θεόδωρου Θεοδωρίδη». 

 
       Σήμερα 15 Νοεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 11-11-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Δελαβερίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Χ. Γεωργιάδης  
4. Μ. Γαβρίδης Θ.  Σιδηρόπουλος  
5. Κ. Πουλασουχίδης Ε. Λευκοπούλου  
6. K. Aσλάνογλου    
7. Δ.  Πέτκος   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Κ.  Βαφείδης    
12. Γ. Ουρσουζίδης    
13. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  531/99 
14. Σ. Γεωργιάδης απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Γκαβαϊσές. 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 535/99  απόφασης 
16. Π. Πιτούλιας αποχώρησε  ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
17. M. Σουμελίδης 3) Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 539/99  απόφασης 
18. Α. Ταραλάς προσήλθε ο κ. Π. Πιτούλιας. 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος 4) Κατά   τη  συζήτηση   της   υπ’  αριθ.  541/99  απόφασης 
20. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Παναγιωτίδης, Λ. Τσαβδαρίδης. 
21. Σ.  Παναγιωτίδης 5) Κατά  τη   συζήτηση   της    υπ’  αριθ. 543/99  απόφασης  
22. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν  οι   κ. κ.  Ι.  Κουρουζίδης,  Κ. Κόλβατζης,  Γ.  
23. Ε. Σοφιανίδης Ουρσουζίδης,      Ν. Χαμαλής,          Μ. Σουμελίδης,        Π.  
24. Ι. Ακριβόπουλος Αγαθαγγελίδης, Χ. Μουτσιόπουλος. 
25. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
26. Ε. Κουκουρδής  
27. Γ. Μανακούλης  
28. Π. Αγαθαγγελίδης  



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 10-11-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι με την αρ. 395/1999 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
εγκρίθηκε η ανάκληση της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καθώς και η σφράγιση του 
καταστήματος "ζαχαροπλαστείο" του Θεοδωρίδη Θεόδωρου του Λαζάρου που 
βρίσκεται στην Βέροια και επί της οδού Ιεραρχών αρ. 22. 
 Κατά της προαναφερόμενης απόφασης προσέφυγε ο ενδιαφερόμενος ενώπιον 
της Επιτροπής του αρ. 18 του Ν. 2218/94 και η επιτροπή με την αρ. 23/99  απόφασή 
της ακύρωσε την προμνησθείσα απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, με το 
αιτιολογικό ότι η απόφαση δεν πάρθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 5 του 
αρθ. 95 του Δημοτικού και Κοινοτικού Κώδικα (δηλ. με την απόλυτη πλειοψηφία 
των παρόντων μελών του).  
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' 
αποφασίσει σχετικά, αφού λάβει υπόψιν ότι και με το αρ. 1020/2044/2-α/27-10-1999 
έγγραφό του το Τμήμα Αγορανομίας Βέροιας, μας γνωρίζει ότι στις 23-10-1999 και 
ώρα 00:01 σε γενόμενο έλεγχο διαπιστώθηκε ότι σέρβιρε ποτά σε 30 όρθιους 
θαμώνες μετατρέποντας   τους όρους λειτουργίας του καταστήματός του από 
ζαχαροπλαστείο σε καφέ-μπαρ. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος: Θα συζητηθούν μαζί το 5ο ως το 10ο.  Είναι θέματα που έχουν 
συζητηθεί. Το 9ο θα συζητηθεί διαφορετικά. 
 Επειδή έχουν συζητηθεί, θα γίνει μία συνολική εισήγηση και για κάθε ένα απ' 
αυτά, θα υπάρξει ψηφοφορία αμέσως μετά. Αυτό είναι το διαδικαστικό μέρος. 
 Δήμαρχος: Να ξεκαθαρίσουμε κάτι. Η επιτροπή του άρθρου 18 απεφάνθη επί 
2 ζητημάτων. 1) Για δεύτερη φορά, ότι η αρμοδιότητα της ανάκλησης των αδειών 
ανήκει αποκλειστικά στο Δ.Σ. και το κλείνουμε οριστικά αυτό το κεφάλαιο. 2) 
Ακύρωσε τις αποφάσεις αυτές γιατί δεν είχαν την απόλυτη πλειοψηφία των 
παρόντων. 
 Την περασμένη Παρασκευή επί 4 ώρες έδινα κατάθεση  σε σχέση με τις 
μηνυτήριες αναφορές, που καταθέτει η "Κίνηση Πολιτών" της Κυριώτισσας.   Θα 
έρθει εντός των ημερών θέμα. 
 Κάποια στιγμή θα δώσω την κατάθεση στη δημοσιότητα για να λείψουν οι 
μύθοι. Όχι για να υπερασπίσω τον εαυτό μου, αλλά για να υπερασπισθώ την 
υπηρεσία, τις θέσεις και τις απόψεις του Δ.Σ. 
 Πρέπει να πούμε ότι από τη στιγμή που ανακλήθηκαν οι άδειες εγώ ήμουν 
υποχρεωμένος να υπογράψω εισηγητικό σημείωμα, για να έρθει ξανά το θέμα στο 
Δ.Σ. Οφείλω να σας ενημερώσω γι αυτά που σας έχω επισημάνει σαν βασικές 
αντινομίες που πρέπει να τις λάβετε υπόψη σας. 
 Για το 5ο θέμα : Εισάγεται το θέμα με διπλή αφετηρία 1) Γιατί ακυρώθηκε η 
προηγούμενη απόφαση 2) Γιατί έχουμε νέο έγγραφο στις 27-10-1999 
(πρωτοκολλήθηκε στις 3-11-1999) και το οποίο λεει ότι το συγκεκριμένο μαγαζί, 
άλλαξε τους όρους από ζαχαροπλαστείο σε καφέ - μπαρ. Δυο μήνες πιο πριν έχω 
άλλο έγγραφο της ίδιας υπηρεσίας, που λεει ότι δουλεύει σαν ζαχαροπλαστείο. 
 Δεν μπορεί κανένας να εκθέτει το Δήμο, το Δ.Σ. και την υπηρεσία του Δήμου 
λέγοντας ότι σήμερα αυτό το μαγαζί είναι ζαχαροπλαστείο και την άλλη ότι είναι 
μπαρ. Γιατί Δήμε δεν το έκλεισες αφού δεν είναι ζαχαροπλαστείο; Και να βγαίνουμε 
στις εφημερίδες. Δεν είναι αυτή συμπεριφορά υπηρεσιών, ούτε απέναντι στο Δήμο, 
ούτε απέναντι στους επαγγελματίες, ούτε απέναντι σε κανέναν. 



 Επιτέλους έχουν την ευθύνη του ελέγχου. Να πάει η Αγορανομία, να πάει το 
Τμήμα Υγιεινής και να μας πουν πως λειτουργεί τελικά. Αν είναι μπαρ, εγώ πρώτος 
θα πω ν' ανακληθεί η άδεια. 
 Για το 6ο θέμα. Εισάγεται το θέμα 1) Γιατί ακυρώθηκε η προηγούμενη 
απόφαση 2) Υπάρχει έγγραφο από το Υγειονομικό το οποίο λεει ότι υπάρχει ψυγείο, 
πάστες κλπ. Είναι μπαρ ή ζαχαροπλαστείο; 
 Για το 7ο θέμα 1) Ανακλήθηκε η απόφαση 2) Έγγραφο από το Τμήμα 
Υγιεινής πριν από ένα μήνα το οποίο λεει, ότι υπήρχε ψυγείο αλλά δεν υπήρχαν 
γλυκά.  Τι να πω εγώ τώρα και τι να σας εισηγηθώ; 
 Για το 8ο θέμα. Εδώ έχει πάστες. Τι είναι τελικά; 
 Για το 9ο θέμα. Έρχεται το θέμα γιατί δεν πήρε την απόλυτη πλειοψηφία η 
απόφαση του Δ.Σ., περί μη ανακλήσεως της άδειας. Συνεπώς το θέμα είναι 
συζητημένο, απλά είναι θέμα ψηφοφορίας. 
 Για το 10ο θέμα  Έχουμε έγγραφο στις 3-11 που λεει ότι έκανε το κατ/μα του , 
μπαρ. 
 Στην περιοχή της Κυριώτισσας, όλα και όλα είναι 12 κατ/τα υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, από τα οποία τα 4 ή τα 5 είναι ρεστωράν ή ουζερί.  
 Όλο το Δ.Σ. ασχολείται με 4,5 μαγαζιά στα οποία όταν καλείται η "κίνηση 
πολιτών" για τις ανακλήσεις των αδειών, δεν έρχεται και ύστερα από 2 μέρες βγαίνει 
και λεει ότι δεν μας πειράζουν οι συγκεκριμένοι κατ/ρχες.. Τότε γιατί φωνάζετε; 
 Υπάρχει η διαδικαστική πρόταση, ότι αφορά το 5ο,6ο,7ο,8ο και 10ο θέμα, να 
υπάρχει απόφαση του Δ.Σ., με την οποία θα ζητούμε από την Αγορανομία και από το 
Τμήμα Υγιεινής, να κάνουν αυτοψία στους χώρους και να μας πουν υπεύθυνα, αν 
πρόκειται για ζαχαροπλαστείο ή για οτιδήποτε άλλο. Αν υπάρχει δηλαδή δεδομένο η 
αλλαγή της χρήσης, για να εισαχθεί το θέμα στο Δ.Σ., και μάλιστα εντός 10-15 
ημερών 
 Πρόεδρος: Να ξεκαθαρίσω στο σώμα, ποια θα είναι η διαδικασία. Θα έχουν 
πρώτα το λόγο: 1) Οι εκπρόσωποι των ενδιαφερομένων 2) Ο εκπρόσωπος της 
κίνησης πολιτών 3) Τα μέλη του Δ.Σ., για να γίνει τέλος η ψηφοφορία. 
 Δέλλιος, εκπρόσωπος κ.κ Θεοδωρίδη, Ζησιόπουλου και Βασιλειάδου: Ο κ. 
Δήμαρχος έκανε λεπτομερέστερη ανάλυση για το τι συμβαίνει. 
1) Δεχόμαστε την πρόταση του κ. Δημάρχου να γίνει ο έλεγχος. Κι εμείς τον 
ζητήσαμε.       
 Η Αγορανομία μας βεβαιώνει ότι επισκέφθηκε το κατ/μα, ύστερα από αίτηση 
μας και διαπίστωσε ότι είναι ζαχαροπλαστείο. Ακολουθεί νέο έγγραφο το οποίο λεει 
ότι: " βρέθηκαν όρθιοι θαμώνες με το αναψυκτικό στο χέρι και συμπεραίνω ότι 
μάλλον πρόκειται για μπαρ". Έτσι βγαίνει το συμπέρασμα.  
 Στο ζαχ/στειο όλοι κάθονται, αν βρεθούν 5-10 επισκέπτες που περιμένουν να 
καθίσουν, με το αναψυκτικό στα χέρια τους, αυτό σημαίνει ότι είναι μπαρ; 
 Υπάρχει η απόφαση που εκδόθηκε από την επιτροπή του άρθρου 18, η οποία 
δεν επιλήφθηκε ουσιώδεις όρους. Έχω προσφύγει στον Υπουργό. Ζητώ από το 
Υπουργείο να ερευνηθούν οι ουσιώδεις όροι, οι οποίοι δείχνουν αν είμαστε ή όχι 
ζαχ/στειο., γιατί οι υπηρεσίες αντιφάσκουν και πρέπει να ξεκαθαρίσει αυτό. 
Ελήφθησαν άδειες με ορισμένου όρους, νομίζω ότι πρέπει να ερευνηθεί ποιος όρος 
παραβιάστηκε και γιατί; Ποια είναι τα στοιχεία; Επιτέλους ή να συμμορφωθούμε ή να 
παραμείνουμε όπως είμαστε σήμερα. Εμείς σύννομα , απευθυνθήκαμε στις 
υπηρεσίες. Δεν φθάσαμε στις εφημερίδες. Με λύπη μας είδαμε κάποιες επιστολές που 
μας στεναχώρησαν. 
 Μας κοινοποιήθηκε σαν κατ/ρχες μια εξώδικος. Όλη η κίνηση περί 
προστασίας πολιτισμού, αισθητικής κλπ. της πόλης, συνοψίζεται στο εξής: "Εμείς 



είμαστε αναγκασμένοι ν' αντισταθούμε με κάθε νόμιμο μέσο, για ότι ιερότερο 
έχουμε. Τη γαλήνη της προσωπικής μας ζωής". 
 Πρόεδρος: Δεν είναι το θέμα μας. 
 Δέλλιος: Το πρόβλημα βρίσκεται επειδή η κίνηση πολιτών θεώρησε ότι 
προσβάλλεται η αισθητική της πόλης. 
 Πρόεδρος : Κάνετε λάθος. Τα θέματα εισήχθησαν στο Δ.Σ. γιατί υπήρχαν 
αναφορές, από υπηρεσίες οι οποίες βεβαιώνουν ότι άλλαξε η χρήση των κατ/των. 
Αυτό είναι το θέμα μας και τίποτα άλλο. 
 Παπαδοπούλου, εκπρόσωπος Λαβδάνη-Κακιρδάκη - Γκέκα: Το έγγραφο της 
Αγορανομίας πρότεινε την ανάκληση της άδειας, γιατί παραβιάστηκαν οι όροι 
λειτουργίας του κατ/τος. Χωρίς να αναφέρει σε τι συνίσταντο αυτή η παραβίαση. 
 Όταν ρωτήθηκαν μας απάντησαν ότι δεν υπήρχαν γλυκά. Εμείς ζητήσαμε να 
γίνει νέος έλεγχος όταν λειτουργεί το κατ/μα. Πράγματι διαπιστώθηκε ότι το κατ/μα 
διέθετε ψυγείο και γλυκά. Θέσαμε υπόψη στο αρμόδιο όργανο και μια σειρά από 
τιμολόγια που εκδόθηκαν κατά καιρούς για αγορά γλυκισμάτων. 
 Η άποψη του κ. Δημάρχου είναι σωστή. Εμείς απευθυνθήκαμε στο 
Υγειονομικό και στην Αγορανομία προκειμένου να δεχθούμε τον έλεγχο από τα 
αρμόδια όργανα και να διαπιστωθεί ότι τηρούμε τους όρους λειτουργίας της άδειας. 
 Ήθελα  να επισημάνω ότι το συγκεκριμένο κατ/μα ουδέποτε έδωσε μέχρι 
σήμερα, κάποια αφορμή είτε για ηχορύπανση, είτε για οποιαδήποτε άλλη παραβίαση. 
 Η ίδια υπηρεσία διαπίστωσε  , ότι εμείς τηρούμε τους όρους της άδειας του 
κατ/τος και παρακαλώ για την δική σας απόφαση, η οποία θεωρώ ότι θα είναι θετική. 
Διαφορετικά η άποψη του κ. Δημάρχου είναι σοφή και θα μπορούσε μάλιστα να γίνει 
εκ νέου, έλεγχος για να διαπιστωθεί ότι πράγματι το κατ/μα μας, λειτουργεί σύμφωνα 
με την άδεια που του χορηγήθηκε. 
 Πρόεδρος: Είναι εδώ ο κ. Κούρτης; Όχι. Ο κ. Παπαγιάννης είναι εδώ; 
 Παπαγιάννης Περικλής: Το κατ/μα μου δεν είναι καινούριο, έχει ανοίξει από 
πέρυσι. 26-4 πήγε ο φάκελος μου στο Τμήμα Υγιεινής και μέχρι 24-6, δεν μου 
δόθηκε η θετική γνωμοδότηση. Μέχρι τις 24-9 το κατ/μα μου ήταν σφραγισμένο, 
δεχόμουνα ελέγχους από το Υγειονομικό κι έκανα συνέχεια τροποποιήσεις στο 
κατ/μα μου. Όταν αποσφραγίστηκε το κατ/μα, στον έλεγχο που έκανε η Αγορανομία, 
βρέθηκαν γλυκά. 
 Πρόεδρος : Άδεια λειτουργίας έχετε; 
 Παπαγιάννης: Έχω. Εκδόθηκε αρχές Οκτωβρίου. 
 Λιόλιος ,εκπρόσωπος κίνησης πολιτών: Μου επιδόθηκε σήμερα το πρωί, 
πρόσκληση από τον κ. Δήμαρχο, για να παραστώ στη συζήτηση 3 θεμάτων, που 
αφορούν τα κατ/τα που λειτουργούν στην περιοχή της Κυριώτισσας. 
 Έχει δηλωθεί από την "κίνηση πολιτών Κυριώτισσας", εδώ και καιρό, ότι με 
την παρουσία μας εδώ επιχειρείται να μετατοπισθεί η ευθύνη για δυσμενή απόφαση 
για τους κατ/ρχες, από τα μέλη του Δ.Σ. και το Δήμαρχο, προς τα μέλη της κίνησης. 
 Γι αυτό δηλώνουμε σήμερα, ότι δεν επιθυμούμε να συμμετάσχουμε σε 
οποιαδήποτε τέτοια συζήτηση. Το Δ.Σ. Βέροιας καλείται σήμερα να διαπιστώσει αν 
παραβιάστηκε ή όχι ο νόμος από τους κατ/ρχες και πρέπει να ενεργήσετε νόμιμα.  
Εμείς δεν θα εμπλακούμε σ' αυτό, γιατί υπάρχει ο κίνδυνος να θεωρηθεί ότι 
επιδιώκουμε με την παρουσία μας, προσωπική αντιπαράθεση με τους κατ/ρχες και 
αυτό δεν το θέλουμε. Τους το δηλώσαμε    και τους θεωρούμε απ΄ την αρχή κι αυτούς 
θύματα της πολιτικής του Δήμου Βέροιας. Είναι αντιφατικό και οξύμωρο να ζητείται 
σήμερα εδώ η γνώμη μας για το αν θ' ανακληθούν οι άδειες κάποιων κατ/των, όταν η 
ΔΕ δεν έκρινε ποτέ να μας καλέσει για την χορήγηση των αδειών, αυτών των 
κατ/των. Επειδή θεωρούμε ότι η θέση της κίνησης πολιτών για την κατάσταση στην 



περιοχή είναι γνωστή κι εκφράστηκε και στο Δ.Σ. κλπ. Αρνούμαι να τοποθετηθώ και 
να διαπραγματευτώ οποιαδήποτε παρουσία της κίνησης κι εμού σ' αυτή την αίθουσα 
γι αυτά τα θέματα. 
 Πρόεδρος: Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος: Σε λιγότερο από 2 μήνες, δικαιώθηκε πανηγυρικά η άποψη 
που καταθέσαμε στη συνεδρίαση του Δ.Σ. στην Αγ. Βαρβάρα. 
 Είπα ότι δεν μπορούμε να βασιστούμε στη βεβαίωση του αστυνομικού 
οργάνου, που θα πηγαίνει να βεβαιώνει αν ένα κατ/μα είναι ζαχ/στειο ή είναι καφέ-
μπαρ. 
 Δόθηκε η χορήγηση της άδειας στους Δήμους, αλλά του ελέγχου της 
λειτουργίας των μαγαζιών αφέθηκε στην Αστυνομία. Είναι δυνατόν 2 υπηρεσίες να 
αποφαίνονται για ένα θέμα; 
 Δυστυχώς σ' εκείνη τη συνεδρίαση καταψηφίστηκε η πρότασή μου και δεν 
θελήσατε να στείλουμε έγγραφο στο Υπ. Εσ/κων για να ζητήσουμε όλες τις 
αρμοδιότητες , που έχουν σχέση με τη χορήγηση των αδειών.  Έτσι δεν θα φθάναμε 
σήμερα στο σημείο να ταλαιπωρούμαστε και να δυσφημιζόμαστε. Δεν θα 
ταλαιπωρούσαμε  τους κατ/ρχες , ούτε την κίνηση πολιτών, γιατί θα ήταν ξεκάθαρο 
το νομικό πλαίσιο. Αν υπήρχε μια επιτροπή από Δημοτικούς Συμβούλους, θα 
μπορούσε να πει ότι αυτό είναι μπαρ ή ζαχ/στειο. Θα ήταν ξεκάθαρο το νομικό 
πλαίσιο και θα είχαμε χορηγήσει την άδεια. Δυστυχώς παρ' ότι η Υπ. Εσ/κων    μέσα 
στους σχετικούς νόμους που εκδόθηκαν, μιλούσε για υπουργική απόφαση που θα 
ξεκαθάριζε αυτά τα θέματα και θα κανόνιζε τις λεπτομέρειες , πέρασαν 2-3 χρόνια 
και δεν εκδόθηκε. Έχουμε όμως ευθύνη σαν Δ.Σ. Θα πρέπει να ξεκαθαριστεί  ότι 
είμαστε νέος Δήμος και άρα πρέπει νέοι κανονισμοί να συνταχθούν, από το παρόν 
Δ.Σ.. για να ισχύουν. Πιστεύουμε ότι το Δ.Σ. , είναι αναρμόδιο για να κάνει 
ανάκληση οποιασδήποτε άδειας. Δυστυχώς δεν εισακουστήκαμε τότε και 
μεταβιβάστηκε η άδεια χορήγησης στη ΔΕ. Αυτή λοιπόν είναι αρμόδια ν' ανακαλέσει 
ή ν' αφαιρέσει τις άδειες των κατ/των. 
 Εμμένουμε στην αρχική μας πρόταση. 
 Γκαβαϊσές: Φοβάμαι ότι δεν θα σταματήσει καμιά φορά αυτή η ιστορία, γιατί 
το κατ/τα θα λειτουργούν με τους κανόνες της αγοράς. 
 Θα συμφωνήσω με τον Δήμαρχο γι αυτό που είπε, αλλά δεν είναι αυτό που θα 
λύσει το πρόβλημα. Θα το αναστείλει για λίγο καιρό. Το πρόβλημα πρέπει να λυθεί 
επί της ουσίας. Μακάρι να συμβούν αυτά που είπε ο κ. Σκουμπόπουλος. Κάποια 
στιγμή να ξεκαθαρίσει κάποιος αυτά τα πράγματα κι αυτός πρέπει να είναι το 
Υπουργείο. 
 Το πρόβλημα στη Βέροια ξεκινάει από κανονισμό που βάλαμε εμείς, που δεν 
επιτρέπουμε την λειτουργία μπαρ. Οδηγούμε τους ανθρώπους να κάνουν ζαχ/στεια, 
ενώ κανένας δεν ήθελε να κάνει ζαχ/στειο. 
 Πρότεινα και το ξαναπροτείνω, ν' αλλάξουμε τον κανονισμό και να 
επιτρέψουμε αυτά που πράγματι υπάρχουν και τα οποία είναι και τα μόνα που 
μπορούν να δουλέψουν. Μην πιστέψει κανείς ότι η πόλη έχει ανάγκη από ζαχ/στειο. 
Έχει ανάγκη από 10 ή 15 μπαρ. Αυτά τα μπαρ λειτουργούν και καλώς λειτουργούνε. 
Έχουμε αποφύγει στην πόλη μας, σοβαρές καταστάσεις που συμβαίνουν αλλού. Αυτό 
συμβαίνει γιατί αυτοί που λειτουργούν τα κατ/τα έχουν μεγάλη αίσθηση ευθύνης γι 
αυτό που κάνουνε. 
 Για την Κοντογεωργάκη, ήταν δική μας διάταξη και μπορούμε να την άρουμε. 
Να βάλουμε τροποποίηση του κανονισμού. Την πηγή της έντασης αυτής εμείς να την 
άρουμε. Αν δεν ισχύει να δίνουμε μπαρ ή αν δεν θέλουμε, να μην δίνουμε. Με την 
τεθλασμένη οδό του ζαχ/στειου τους παγιδεύουμε και ξεγελάμε και τους εαυτούς μας. 



 Για την Κυριώτισσα εμείς κάνουμε σχέδιο πόλεως, εμείς καθορίζουμε τις 
χρήσεις και είναι τελείως παράλογο , κάποιοι άλλοι ν' αποφασίζουνε για μας. 
 Να μην ανακληθεί καμία από τις άδειες. 
 Ουρσουζίδης: Θα ήθελα να επισημάνω ότι δεν είναι ακριβώς έτσι τα 
πράγματα. Το Υπ. Πολιτισμού έχει προβλέψει κάποιες χρήσεις, τουλάχιστον για την 
Κυριώτισσα. Δεν εξαρτάται από μας. Γι αυτό όλοι διαλέγουν μία απ' αυτές τις 
χρήσεις. 
 Άρα λοιπόν δεν τίθεται το ζήτημα της νομιμότητας των υφισταμένων. Οι 
άνθρωποι προσαρμόστηκαν στη νομοθεσία, αγόρασαν ένα ψυγείο βάλανε και 10 
γλυκά μέσα. Όλοι γνωρίζουμε   πολύ καλά τι συμβαίνει. 
 Θα πρότεινα στο σώμα να σταθούμε ειλικρινείς απέναντι στα γεγονότα. Να 
δούμε ότι με αφορμή τις επενδύσεις αυτές, σώθηκε και αναδείχθηκε μια περιοχή 
ολόκληρη. 
 Στο επόμενο συμβούλιο να σας φέρω φωτογραφίες από διατηρητέα κτίρια τα 
οποία είναι ετοιμόρροπα. Εκεί δεν διαπιστώνω καμία ευαισθησία από την κίνηση 
πολιτών. 
 Ακριβόπουλος: Η επιτροπή του άρθρου 18 αποφάσισε κι έκανε δεκτές τις 
προσφυγές για μη νόμιμη πλειοψηφία των μελών της συνεδρίασης του Σελίου. 
Μειοψήφησα εγώ, γιατί θεωρώ ότι είναι αναρμόδιο το Δ.Σ. να προχωρήσει για 
ανάκληση, ενώ χορηγεί τις άδειες η ΔΕ.  Ο κ. Κεσίδης σε άλλη απόφαση της 
επιτροπής του άρθρου 18 θεώρησε αναρμόδιο το Δ.Σ. Κατά συνέπεια δεν μπορεί ο κ. 
Δήμαρχος να επικαλείται ότι η επιτροπή του άρθρου 18 έχει κρίνει το θέμα, διότι δεν 
έχει κριθεί και ούτε αποτελεί νομολογία. 
 Η θέση μου είναι αυτή που ήταν στην επιτροπή αλλά και στο συμβούλιο στην 
Αγ. Βαρβάρα, ότι δεν μπορεί άλλο όργανο να χορηγεί και άλλο ν' ανακαλεί. Αυτό 
έρχεται σε αντίθεση με τις γενικές αρχές του Διοικητικού Δικαίου και κατά συνέπεια 
είναι αναρμόδιο το Δ.Σ. να προβεί σε απόφαση. 
 Πουλασουχίδης: Νομίζω ότι έχουμε ξεφύγει στη συζήτησή μας. Είπατε  κ. 
πρόεδρε ότι αυτά τα θέματα έχουν συζητηθεί. 
 Υπήρχε η διαδικαστική πρόταση του κ. Δημάρχου. Συζητάμε αν θα το 
αναβάλλουμε ή επί της ουσίας; Για μένα το πρόβλημα είναι συγκεκριμένο. Δεν 
υπάρχει καμία διάσταση μεταξύ υπηρεσιών, ούτε εμπλοκή αρμοδιοτήτων, ούτε 
τίποτα άλλο. 
 Έρχεται η Αγορανομία που έχει την αρμοδιότητα για τον έλεγχο και 
διαπιστώνει μία παρέκκλιση. Αυτή παρέκκλιση κατά την άποψη μου θα πρέπει να 
υποβάλλεται στο Τμήμα Υγιεινής, το    οποίο θα πρέπει να διαπιστώσει αν υπάρχει 
τροποποίηση των όρων που το ίδιο έλεγξε, κι αν υπάρχει τότε να έρχεται στο Δ.Σ., 
για ν' ανακληθεί η άδεια. 
 Έχω την άποψη ότι θα πρέπει: 1) Ν' απευθύνουμε στο Τμήμα Υγείας να μας 
καθορίσει που υπάρχει τροποποίηση των όρων της άδειας για τις συγκεκριμένες 
περιπτώσεις. 2) Να μας απαντήσει, πως και με ποιο τρόπο διαπιστώνεται η 
τροποποίηση της άδειας. Για να το έχουμε υπόψη στο μέλλον και πως θα κινηθούμε. 
 Πιστεύω ότι πρέπει ν' αναβληθεί η συζήτηση των 5 θεμάτων, να έχουμε την 
άποψη του Τμήματος Υγείας και στη συνέχεια να εισαχθούν τα θέματα στο Δ.Σ. για 
να ληφθεί απόφαση. 
 Ποτουρίδης: Διαβάζοντας τα θέματα διαπίστωσα ότι στην επιτροπή του 
άρθρου 18 συμμετέχουν 2 μέλη του Δ.Σ.  και θα έλεγα ότι είναι αντιδεοντολογικό 
εμείς να ψηφίζουμε κι εμείς να κρίνουμε τις αποφάσεις μας. 



 Θα πρότεινα δεοντολογικά, ν' απέχουν από την επιτροπή του άρθρου 18 αυτά 
τα 2 μέλη και να συμμετέχουν οι αναπληρωτές τους. Γιατί βλέπω ότι μερικοί 
υπερασπίζονται μετά μανίας  τις προτάσεις τους και στην επιτροπή του άρθρου 18. 
 Πρόεδρος: Αυτό δεν μπορεί ν' αποτελέσει απόφαση, απλώς καταγράφεται. 
 Τσαβδαρίδης: Εμμένω στην θέση που είχα σε προηγούμενα συμβούλια ότι το 
Δ.Σ. είναι αναρμόδιο για ν' αποφασίσει για τα θέματα αυτά. 
 Φρονώ κι εγώ ότι η πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου για ομόφωνη απόφαση 
και αίτηση προς το Υπ. Εσ/κων για χορήγηση αρμοδιοτήτων ελέγχου στα κατ/τα 
αυτά, είναι αναγκαία. 
 Έχω προσωπική άποψη για τους κατ/ρχες αυτούς και πιστεύω ότι πρόκειται 
για σοβαρούς επιχειρηματίες, οι οποίοι απέδειξαν ότι δεν δημιουργούν πρόβλημα 
στην πόλη. Δεν μπορεί αυτοί οι άνθρωποι να ταλαιπωρούνται και να εμπαίζονται από 
ανεύθυνες γνωμοδοτήσεις κάποιων οργάνων οι οποίες αλλάζουν με μεγάλη ευκολία. 
 Πρόεδρος: Ορίστε δευτερολογίες. 
 Σκουμπόπουλος: Απαντώ στον κ. Γκαβαϊσέ για τον κανονισμό που ισχύει και 
δυστυχώς εφαρμόζεται. Ο κανονισμός αυτός είναι για τη χορήγηση των αδειών των 
κατ/των υγ/κου ενδ/ντος. Κακώς δίνονται άδειες, αν δίνονται, με βάση τις διατάξεις 
του κανονισμού αυτού. 
 Όπως είπα είμαστε καινούριος Δήμος και όλοι οι προηγούμενοι κανονισμοί 
δεν ισχύουν.       
 Γκαβαϊσές: Ισχύει ο κανονισμός. Εγώ προτείνω να φτιαχτεί κανονισμός στην 
κατεύθυνση που είπα στην πρωτομιλία μου. 
 Για την Κυριώτισσα προτείνω να μπει θέμα τροποποίησης και να προστεθούν 
αυτά που της λείπουν. 
 Για  τα συγκεκριμένα θέματα, γι αυτά που υπάρχει έγγραφο που λεει ότι είναι 
ζαχ/στεια προτείνω τη μη ανάκλησή τους. Δεν έχουμε λόγο ν' αναβάλλουμε αφού 
έχουμε διαβεβαιώσεις από το Τμήμα Υγείας, ότι αυτά λειτουργούν ως ζαχ/στεια. 
 Ουρσουζίδης: Διευκρινιστικά, συζητούνται όλα τα θέματα από το 5 ως το 10; 
 Πρόεδρος: Ναι. Αλλά για το 5,6,7,8 και 10 ισχύει η πρόταση του κ. 
Δημάρχου. 
 Πουλασουχίδης: Αρχίσαμε να κάνουμε πολιτική στις πλάτες των δημοτών και 
δεν καταλαβαίνω ποιον ευχαριστεί αυτό το πράγμα. Όπου μας συμφέρει 
επικαλούμαστε τα όργανα κι όταν δεν μας συμφέρει δεν τα επικαλούμαστε.  
 Ο κ. Ακριβόπουλος στην επιτροπή του άρθρου 18 υποστήριξε  την θέση που 
είχε στο Δ.Σ. Το ίδιο και ο κ. Κεσίδης. 
 Είναι νόμιμη η απόφαση ή παράνομη; 
 Είπε ο κ. Σκουμπόπουλος ν' απευθυνθούμε στην Υπ. Εσ/κων. Έχουμε 
πρόβλημα αρμοδιότητας σ' αυτό το θέμα; Ας μην κάνουμε πολιτική και βγαίνουμε 
εμείς οι κακοί ότι προτείνουμε να σφραγιστούν τα κατ/τα και ο κ. Σκουμπόπουλος 
τους υποστηρίζει, με τις διαδικαστικές προτάσεις, ότι δεν έχουμε την αρμοδιότητα. 
Δεν υπάρχει το Τμήμα Υγιεινής   για να μας πει αν άλλαξαν ή όχι οι όροι; Μην 
χωρίζουμε τους συμβούλους σε καλούς και κακούς. Κι εμείς θέλουμε να δουλεύουν 
τα κατ/τα και να έχουν ησυχία οι κάτοικοι. Δεν συζητάμε αν κάνουν φασαρία ή όχι τα 
κατ/τα αλλά αν λειτουργούν νόμιμα. Ζούμε σε μια δημοκρατία και οι νόμοι και 
κανόνες πρέπει να εφαρμόζονται. Εκεί είναι η ένστασή μου. Μία απόφαση πρέπει να 
είναι αιτιολογημένη στον πολίτη και στην συγκεκριμένη περίπτωση νομίζω ότι δεν 
είναι πλήρη αιτιολογημένη. 
 Στην περίπτωση του Παπαγιάννη, αφού επί 2 μήνες το Υγειονομικό έλεγε 
κάνε αυτό κι εκείνο και τελικά του έδωσε την άδεια για ζαχ/στειο, έρχεται μετά από 1 



μήνα και λεει ότι δεν είναι ζαχ/στειο. Θέλω να ξέρω απ' αυτό το ίδιο το όργανο που 
έβγαλε τις αποφάσεις αν τελικά είναι ζαχ/στειο ή όχι. 
 Ας μην γελιόμαστε, όλοι έχουμε τη δυνατότητα να κρύβουμε αν ένα κατ/μα 
είναι αυτό ή το άλλο, αλλά πρέπει να είμαστε και αιτιολογημένοι. 
 Προτείνω να πάει το θέμα στο Τμήμα Υγείας για να μας διευκρινίσει αν τα 5 
κατ/τα λειτουργούν νομίμως ή όχι. Στο εξής όποτε θα υπάρχει καταγγελία, θα 
επιλαμβάνεται ουτοσώστε   όταν έρχεται το θέμα στο Δ.Σ. να έχουμε τη 
γνωμοδότηση του Τμήματος Υγιεινής. 
 Τσαβδαρίδης: Εγώ με την πρότασή μου, ζήτησα να μας δοθούν από το 
Υπουργείο κάποιες αρμοδιότητες γιατί τα θεσμοθετημένα όργανα για την 
αρμοδιότητα αυτού του ελέγχου δεν μπορούν να τον διενεργήσουν. 
 Αποδείχθηκε ότι ταλαιπωρούνται οι επιχ/τίες χωρίς λόγο και ταλαιπωρούνται 
γιατί υπάρχει μεγάλη ανευθυνότητα. 
 Όταν τα θεσμοθετημένα όργανα δεν μπορούν ν' ασκήσουν την αρμοδιότητα 
αυτή, πρέπει να χορηγηθεί η αρμοδιότητα σε όργανα που μπορούν να την ασκήσουν. 
 Δήμαρχος: Ας ξεκαθαρίσουμε ορισμένα πράγματα. Οι αρμοδιότητες είναι 
σαφείς για το ποιο όργανο έχει την ευθύνη του ελέγχου. Για το αν κάνει ή όχι καλά τη 
δουλειά του, δεν μπορούμε να βγάλουμε πρόχειρα συμπεράσματα. Αυτό δεν αποτελεί 
λόγο για να ζητήσουμε να έρθει η αρμοδιότητα σε μας. Να τους ζητήσουμε να 
πάρουμε την αρμοδιότητα αλλά να κάνουν μετάταξη 20 άνδρες από το Αστυνομικό 
Τμήμα ή τους 20 υπαλλήλους τους πληρώνεται εσείς. Γιατί με τους 6 Δημοτικούς 
Αστυνόμους δεν γίνονται αυτά τα πράγματα. 
 Συμφωνούμε σ' αυτή την κατεύθυνση, ότι αυτό το πράγμα θέλει και το όργανο 
κι αν η πολιτεία αναλάβει αυτή την ευθύνη, πρώτα εμείς θα συμφωνήσουμε.  
 Οι κανονιστικού χαρακτήρα αποφάσεις ήρθαν μετέπειτα με μία τροποποίηση 
του Ν. 2539. Οι αποφάσεις μας είναι αποφάσεις Δ.Σ. και ισχύουν.  
 Εγώ προχθές υπέγραψα συμβόλαιο σε εκτέλεση αποφάσεως Κοινοτικού 
Συμβουλίου. Τι φαντάζεστε; Ότι όλες οι αποφάσεις μέχρι 31-12 ξαφνικά έπαψαν να 
ισχύουν και πρέπει να τις ξαναπάρει το Δ.Σ.; Κάνετε λάθος. 
 Εμείς δεν ξεγελάσαμε κανένας από τους κατ/ρχες. Η Δ.Ε. επί 4 συνεδριάσεις  
αρνιόταν στον κ. Λαβδάνη να του χορηγήσει την άδεια, επισημαίνοντας του να μην 
μας ξεγελάσει. Έκανε μία επιλογή. Αν τηρεί τις τυπικές προϋποθέσεις ζαχ/στειου ή 
όχι. ν' αποφανθούν τα σχετικά όργανα. 
 Ο τάδε Αστυνομικός δεν κάνει καλά τη δουλειά του; Ασκείται ψυχολογική 
πίεση και σ' αυτόν, όπως τη νοιώθουμε κι εμείς σαν Δ.Σ.. Εδώ βομβαρδιστήκαμε από 
κάποιους ανθρώπους που είναι φαντάσματα. Ήρθε η Υπ. Πολιτισμού και εκλήθησαν 
να είναι στη σύσκεψη κι ενώ 2 μέρες πριν τη σύσκεψη είχαν ανακοίνωση στην 
εφημερίδα κι  έλεγαν ότι θα τα  πούμε στην Υπουργό, δεν εμφανίστηκαν. Ύστερα 
από 2 μέρες είχαν το θράσος να βγούνε στις εφημερίδες. Αν θέλανε κι είχαν κάποια 
στοιχεία να 'ρχόταν εκεί. Ο Δήμαρχος δεν θ' απαντάει σε δημοσιεύματα. Με 
ξυπνήσανε 6.30 το πρωί από το ραδιόφωνο και στη μια μεριά ήμουν εγώ και στην 
άλλη ο κ. Λιόλιος. Το κάνανε Πανελλήνιο θέμα. 
    Ακούστε πως ασκείται η ψυχολογική πίεση στους υπαλλήλους. Με τις 
συνεχείς αναφορές που κάνουν , λεει ο άλλος, δεν κάνω μια μήνυση για να 'χω το 
κεφάλι μου ήσυχο. Όταν έρχεται στο αρμόδιο τμήμα, δίνεται προθεσμία 15 ημερών 
και μετά δίνεται ο εύλογος χρόνος στο Δ.Σ. για να πάρει απόφαση. Όλα αυτά 
ξεκινάνε από μία συγκεκριμένη ψυχολογική πίεση που ασκείται γι αυτό έχουμε αυτά 
τα φαινόμενα. 
 Όταν έρχονται εδώ φυγομαχούν και λένε " δεν μας ενοχλεί εμάς". Αν δεν σας 
ενοχλούν, γιατί δημιουργείται όλη αυτή την ιστορία; Επιμένουν να μην δοθούν άλλες 



άδειες. Εγώ το 'βαλα ευθέως στην Υπ. Πολιτισμού, να διερευνήσει αν μέλη του 
Διοικητικού Συμβουλίου της κίνησης πολιτών σχετίζονται οικογενειακά κλπ με 
ανθρώπους που είναι ιδιοκτήτες μαγαζιών εκεί. Για να έχω κι εγώ επιτέλους μια 
πειστική απάντηση γιατί δεν έρχονται όταν είναι ν΄ ανακαλέσουμε τις άδειες και λένε 
ότι δεν τους ενδιαφέρει, αλλά μόνο να μην δώσουμε άλλες άδειες τους ενδιαφέρει. 
Εγώ δεν τα καταλαβαίνω αυτά τα πράγματα και κάποια στιγμή πρέπει να ειπωθούν με 
τα' όνομά τους. 
 Με τα 4 θέματα ασχολήθηκε το Συμβούλιο στο Σέλι. Αν ακυρώθηκε η 
απόφαση επειδή δεν είχε την απόλυτη πλειοψηφία των παρόντων, ήταν γιατί 
επαναλαμβάνεται μονίμως από την αξιωματική αντιπολίτευση μια θέση η οποία δεν 
ξεγελάει κανέναν πια. Τις άδειες δεν τις ανακαλεί το όργανο που τις χορηγεί. Είναι 
πολύ σαφής η απόφαση του Δ.Σ.    που τη ψήφισε το σώμα. Παραθέτει αρμοδιότητες 
στην Δ.Ε. χορηγώντας πολύ συγκεκριμένα άρθρα του νόμου. Απάντησε επ' αυτού 2 
φορές η επιτροπή του άρθρου 18 με διαφορετικές συνθέσεις. Γιατί επαναλαμβάνεται; 
Είναι η έμμεση πριμοδότηση στη μη ανάκληση των αδειών. 
 Επιτέλους κάποια στιγμή πρέπει να μπει η ευταξία, η ευρυθμία και η 
νομιμότητα σ΄ αυτή την πόλη. Πρέπει να μπορούμε να πάρουμε θέση κατά πρόσωπο 
απέναντι σ' ένα πρόβλημα.. 
 Έχουν μεταβάλλει τους υγειονομικούς όρους βάσει των οποίων εκδόθηκε η 
άδεια; Τότε πρέπει ν' αποφασίσουμε ως πολιτικό όργανο την ανάκληση. Δεν το έχουν 
κάνει; Να τους επιβραβεύσουμε. 
 Ακούστηκαν διάφορες απόψεις σε σχέση με την πρόταση την οποία υπέβαλλα 
και η οποία ήταν πολύ σαφής. 1) Να' ρθει η Αγορανομία, το Τμήμα Υγιεινής και να 
ελέγξει αν υπήρχε αλλαγή, οπότε να έρθει το θέμα στο Δ.Σ. 2) Η απόφαση αυτή να 
κοινοποιηθεί στην Εισαγγελική Αρχή γιατί πολύ φοβάμαι ότι θ'    αρχίσει να καλεί 
έναν - έναν τους Δ.Σ. Κοντέψανε να χαρακτηρίσουν τον Δήμο, το Δ.Σ., τον Δήμαρχο 
κλπ. νονούς της νύχτας. Με τις ανακοινώσεις που βγαίνουν αυτό το αίσθημα 
προσπάθησαν να περαστεί. Βέβαια δεν είναι έτσι. 
 Επιμένω λοιπόν να περάσει αυτή η πρόταση σ' όλα τα θέματα για να 
επισημοποιηθεί η προηγούμενη απόφαση του Δ.Σ. 
 Σκουμπόπουλος: Ζητάω τριτομιλία. 
 Πρόεδρος: Ο κ. Σκουμπόπουλος ζητάει τριτομιλία. Ποιοι συμφωνούν;   

  Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Κ. Πουλασουχίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Κ. Γκαβαϊσές, Γ. Ουρσουζίδης, Χ. 
Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης, Π. 
Αγαθαγγελίδης.  
 Πρόεδρος: Ποιοι να μη γίνει τριτομιλία; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Ε. 
Λελεκάκης, Κ. Βαφείδης, Ν. Χαμαλής, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Μ. 
Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία εγκρίνεται. 
 Σκουμπόπουλος: Ερμηνεύοντας τα άρθρα 24,25 και 26 του κώδικα, η 
αρμοδιότητα ανήκει στη Δ.Ε. Μπορούμε να κάνουμε λάθος στην ερμηνεία. Κι εμένα 
στην αρχή του έτους με κάλεσε ο Εισαγγελέας. 
 Όταν είναι ομόφωνη η απόφαση την ψήφο μας την χρησιμοποιείτε κι όποτε 
δεν θέλετε τη κατηγορείτε; Σας κάνουμε καλόπιστη κριτική και θα συνεχίσουμε να 
σας κάνουμε. 



 
 Πρόεδρος: Περαιώθει η συζήτηση. 
 Έχουν διατυπωθεί 2 προτάσεις, υπάρχει και η πρόταση του κ. Γκαβαϊσέ για 
αλλαγή του κανονισμού. 
 Σκουμπόπουλος:  Να διευκρινίσω. Συμφωνώ με την αναβολή του θέματος για 
να πάρει τα διευκρινιστικά στοιχεία που ζητάει ο κ. Δήμαρχος, αλλά να τα 
χρησιμοποιήσει στη Δ.Ε. και να μην ξανάρθει το θέμα στο Δ.Σ.. 
 Δήμαρχος: Διαδικαστικά. Δεν είναι ισόβαθμες προτάσεις. Η πρόταση του κ. 
Σκουμπόπουλου είναι να παραπεμφθεί το θέμα στη Δ.Ε. 
 Σκουμπόπουλος: Πρώτα μπαίνει το θέμα της αναβολής. Είναι συγκεκριμένη η 
πρότασή μας. 
 Πρόεδρος: Αυτοτελώς μπαίνουν οι προτάσεις. 
 Ποιοι ψηφίζουν την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 8 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης.  
 Πρόεδρος: Ποιοι την καταψηφίζουν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, 
Κ. Ασλάνογλου, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαϊσές, Κ. 
Βαφείδης, Γ. Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Μ. 
Σουμελίδης, Α. Ταραλάς, Π. Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την αναβολή όλων των θεμάτων; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 10-11-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την με αριθ. 395/99 απόφασή του. 
3.- Την με αριθ. 23/99 απόφαση της επιτροπής του αρ. 18 του Ν. 2218/94. 
4.- Το με αριθ. πρωτ. 1020/2044/2-α/27-10-99 έγγραφο του Τμήματος Αγορανομίας 
Βέροιας. 
5.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.  
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει  
 
 Α) Κατά Πλειοψηφία: Απορρίπτει την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. 
Χ. Σκουμπόπουλου για παραπομπή και εξέταση του παραπάνω θέματος από τη 
Δημαρχιακή Επιτροπή. 

Β) Ομόφωνα: Αναβάλλει τη λήψη απόφασης επί του 5ου θέματος «Ανάκληση 
ή μη της άδειας ίδρυσης & λειτουργίας και σφράγιση ή μη καταστήματος 
υγειονομικού ενδιαφέροντος του Θεόδωρου Θεοδωρίδη» για να ζητηθεί από την 
Αγορανομία και από το τμήμα Υγιεινής Ν.Α. Ημαθίας να κάνουν αυτοψία στο 
παραπάνω κατ/μα προκειμένου να διαπιστωθεί εάν έχουν μετατραπεί ή όχι οι όροι 
λειτουργίας του και εφόσον συντρέχουν λόγοι, να επανέλθει το θέμα στο Δημοτικό 
Συμβούλιο. 
 Η παραπάνω απόφαση να κοιν/θεί και στην Εισαγγελική Αρχή. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    535 / 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ε.  Σοφιανίδης 
 Δ.  Πέτκος Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Γκαβαϊσές Γ.  Μανακούλης 
 Κ. Βαφείδης Π.  Αγαθαγγελίδης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. ΜΟΥΤΣΙΟΠΟΥΛΟΣ  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-12-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


